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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A növényorvosok kötelező megléte is a rokonok közszférában történ ő elhelyezését
szolgálja?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .,

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz-KDNP-től már megszokhattuk, hogy ha valamiben pénzt lát, akkor arra felépít egy

állami szervezetet vagy felügyeleti rendszert, így nyerve ki önmaga és sajátjai lélegeztet ő
gépen tartásához szükséges anyagi javakat, miközben az országban egyre többen élnek

mélyszegénységben . Különösen igaz ez a magyar gazdákra, akik nem mentek el az

árverésekre, nem licitáltak, nem érdekli őket sem a MAGOSZ, sem a kamara, mert azok ne m

az ő érdekeit védik. Egy újabb felesleges sarcolás az úgynevezett zöldkönyv megszerzése és a

kötelező növényorvosi vizsgálat elvégeztetése, aki nélkül a jöv őben nem lehet

permetezőszereket vásárolni, ugyanis ő fogja felírni ezeket. Eddig a növényvédő szereket

forgalmazó cég, növényvédelmi szakmérnökeivel kellett megbeszélni, hogy mire milyen szert

kell alkalmazni . Mostantól éves szerződés keretén belül kell megbízást adni a

növényorvosoknak, akik vállalkozók és majd ők fogják kiállítani a recepteket . A legtöbb

gazda évtizedek óta ugyanazzal a személlyel végezteti el ezt a feladatot . Olyan személlyel ,

akiknek nem csak nagy gyakorlati tapasztalata és elméleti tudása van, de személye s

kapcsolatban álltak a gazdákkal .



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mi alapján döntöttek eg y

olyan változásról melyet a gazdatársadalom egyáltalán nem támogat? Elképzelhet őnek

tartja-e, hogy a szükséges vegyszereket, majd csak az FM vagy a NAK által megnevezet t

cégektő l lehet beszerezni?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . április 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik


	page 1
	page 2

